
 
 

ZAPISNIK 13. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA ZBORA ŠOU V LJUBLJANI 
 

ki je potekala v četrtek, 7. marca 2024, ob 19.00,  

v prostorih Študentskega kampusa (Pivovarniška ulica 6, 1000 Ljubljana). 

 

Seja se je pričela ob 19:00 

Prisotnih poslancev: 34 

Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 

 

Predlagan dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 6. dopisne seje ŠZ; 
2. Predstavitev kandidata za Predsednika ŠOS; 
3. Predstavitev kandidata za Generalnega sekretarja ŠOS; 
4. Poslanske pobude in vprašanja; in 
5. Razno. 
 

/ Matej Igličar / Lepo pozdravi navzoče ter ugotovi, da je prisotnih 34 poslancev, kar predstavlja sklepčnost. 

Predstavi dnevni red. Ker ni bilo drugih pripomb, šteje predlagan dnevni red za sprejetega. 

 

 

Ad. 1 Potrditev zapisnika 10. redne seje; 

 

/ Matej Igličar / Vpraša, če ima kdo na zapisnik kakšno pripombo. Ker ni bilo želje po razpravi oz. pripomb 

na zapisnik, je skladno s 4. odstavkom 70. člena Poslovnika ugotovil, da je zapisnik 10. redne seje potrjen 

brez razprave. 

 

 

Ad. 2 Predstavitev kandidata za Predsednika ŠOS; 

 

/ Luka Mihalič / Na začetku se predsedniku zahvali za besedo in pozdravi navzoče poslance. Pove, da se z 

večino prisotnih že pozna, zato se bo potrudil, da bo v svoji predstavitvi kar se da kratek in koncizen. Na 

začetku na kratko opiše svoje preteklo življenjsko pot in svoje udejstvovaje v študentskem organiziranju. 

Pove, da je magistrski študent na Fakulteti za Upravo in poslancem predstavi svoje bogate izkušnje na 

področju študentskega udejstvovanja. Pove, da je bil že kot študent prvega letnika izvoljen na mesto 

svetnika v Svetu FU UL, kateremu je kasneje tudi predsedoval. Pove da je znotraj svoje matične fakultete 

bil član raznovrstnih komisij, Upravnega odbora in Senata. Pove, da ni ostal aktiven le na ravni svoje 

fakultete ampak, da je bil zelo dejaven tudi širše na ravni celotne univerze, natančneje na ravni Sveta UL, 

kot poslanec in član različnih strokovnih komisij. Doda, da je bil od samega začetka svojih študentskih let 

zelo aktiven znotraj študentske organizacije Fakultete za upravo, za letošnjo mandatno obdobje pa so mu 

študentje fakultete zaupali tudi zelo odgovorno mesto predsednika le-te. Kot predsednik je bil tudi poslanec 

študentskega zbora ŠOU, kjer je hkrati opravljal tudi mesto predsednika največje poslanske skupine 



 
 
Povezani in podpredsednika Zbora. Uvod je zaključil, da so pretekle izkušnje, njegova vztrajnost, 

inovativnost in želja po nadaljnjem napredku pripomogle k odločitvi, da danes kandidira za mesto 

Predsednika Študentske organizacije Slovenije (ŠOS). V nadaljevanju pove, da bo sam program le na hitro 

preletel, saj so ga poslanci dobili po e-pošti in verjame, da so se ga že pred sejo  detajlno preučili. Kljub 

temu poslancem predstavi svojo vizijo za razvoj in napredek funkcije na katero kandidira. Pove, da se bo 

prizadeval za nadaljevanje dobrega dela, ki so ga opravili že njegovi predhodniki. V primeru svoje izvolitve 

svojo glavno vlogo vidi v povezovalnem pristopu in dobri informiranosti celotnega kolegija predsedstva, saj 

se mu to zdi ključ do uspeha. Prav tako izjemno vlogo pripisuje tudi povezovanju in usklajevanju različnih 

entitet ŠOS-a, v želji delati dobro za slehernega študenta in študentko. Predstavitev nadaljuje da poslancem 

predstavi dva ključna izziva, ki jih vidi v svojem potencialnem mandatu. To sta bivanjska problematika in 

duševno zdravje. Pove, da gre za zakoreninjene strukturne probleme, ki so v družbi prisotni že dalj časa, za 

njuno sistematično ureditev pa je v preteklosti žal umanjkala potrebna politična volja s strani državnih 

odločevalcev. A vendarle meni, da gre za tako pomembni vprašanji, da jih ne smemo zanemariti, zato 

moremo skupaj »zagrizi« v ta problem in ga poskusiti rešiti. Sam meni, da za vsak problem obstaja rešitev 

in tudi pri slednjima je temu tako. Izpostavi, da v primeru, ko s strani odločevalcev za te probleme ne bo 

posluha, sam vidi možnosti vršenja političnega pritiska skozi zakonodajne iniciative. Tu izpostavi primer 

dobre prakse s predložitvijo zakonskega predloga o urejanju položajev študentov (ZUPŠ-1, ZUPŠ-2). V 

predstavitvi nato še predstavi noviteto, za katero se bo prizadeval, da se jo v naslednjem mandatu 

implementira. Gre za koncept t.i. dneva odprtih vrat, kjer bodo na določen dan v mesecu vrata Predsedstva 

ŠOS odprta širši javnosti. Na ta način želi delo Predsedstva približati vsem, hkrati pa je to odlična platforma, 

kjer bodo lahko študenti neposredno predstavili svoje probleme, ideje, rešitve, pobude… Druga novost za 

katero se bo trudil je tudi tedenski pregled dela Predsedstva na socialnih omrežjih, kjer bi na določen dan 

v tednu, javnosti, na študentom prijazen prikladen način, preko kratkih objav na socialnih omrežjih naredili 

kratek povzetek in predstavitev aktivnosti v preteklem tednu. Na ta način bi še bolje informirali širšo 

študentsko javnost in jim približali delovanje organa. V samem zaključku izpostavi, da se zaveda izjemne 

odgovornosti, ki jo prinaša tako pomembna funkcija in pomena, ki jo ima na življenje študentov. Zavezuje 

se da bo delal po svojih najboljših močeh v dobro vseh študentk in študentov. 

 

/ Domen Vrhovnik / Pove, da je v svoji predstavitvi kot enega ključnih problemov izpostavil bivanjsko 

problematiko študentov. Kandidata vpraša  kako konkretno bo postopal k rešitvi problema, še posebej v 

luči, po njegovem mnenju, nezadostnega angažmaja ŠOS-a na tem področju v preteklosti. Zanima ga tudi s 

katerimi institucijami in organizacijami bo sodeloval za rešitev te problematike. Nadalje izpostavi, da je 

tekom predstavitve dejal, da bo v procesu odločanja upošteval čim širši spekter študentske populacije in v 

ta namen vključil čim več študentskih predstavnikov, ki bodo z različnimi pogledi in mnenji pripomogli h 

kvalitetnejši končni odločitvi. Zatorej ga vpraša kaj to pomeni. Ali lahko v primeru naslavljanja vprašanja 

subvencionirane prehrane računajo, da se bo posvetoval tudi s Študentsko organizacijo Iskra, ki je po 

njegovem mnenju edina organizacija, ki zagovarja neko alternativno rešitev trenutnemu sistemu. Na zadnje 

kandidatu zastavi še vprašanje glede vršenja pritiska na odločevalce. Zanima ga, kakšna bo njegova 

strategija oziroma prijemi, ko vladajoče strukture, kot že nič kolikokrat do sedaj, ne bodo imele posluha za 

nas študente. 



 
 
 

/ David Vidmar / Pozdravi poslance, kandidatu pa zastavi vprašanje, kako bo naslovil problematiko tujih 

študentov. Zanima ga, ali bi morali biti tudi tuji študenti opravičeni do štipendij, ki so na voljo državljanom 

Republike Slovenije. V nadaljevanju izpostavi problematiko pomanjkanja ponudnikov študentske prehrane. 

Kandidata vpraša ali namerava implementirati kakšne spremembe razpisne dokumentacije za prijavo 

ponudnikov v sistem subvencionirane študentske prehrane, oziroma kakšni bodo morda drugi ukrepi, da 

bo spodbudil prijavo le-teh, ne le v urbanih središčih ampak tudi na perifernih delih države. Kot četrto 

vprašanje izpostavi, da je v svojem programu predlagal uvedbo dodatnega psihološkega pregleda za 

študente, vpraša ga, kako si je to zamislil iz vidika financ in katere institucije bodo sodelovale v tem ukrepu. 

Zanima ga tudi, ali namerava iz svojih dosedanjih funkcij odstopiti, saj funkcija Predsednika ŠOS od 

posameznika terja ogromno časa in energije. 

 

/ Luka Mihalič / Poslancema se zahvali za zastavljena vprašanja. Pove, da se vprašanja vsebinsko pokrivajo, 

zato bo nekatere združil v en odgovor. V odgovoru na vprašanje glede bivanjske problematike pove, da 

sam vidi velik manevrski prostor tudi v aktivnem delovanjem in vršenjem pritiska na lokalnem nivoju, 

Pove, da ni problem le v pomanjkanju finančnih sredstev in posluha na državni ravni, ampak, da se 

velikokrat zadeve ustavijo na koncu, na lokalnem nivoju, pri pripravi prostorskih načrtov, dobivanju 

gradbenega delovanja… Kar se tiče vprašanja vključevanja različnih študentskih mnenj v proces odločanja 

pove, da je ravno to bila ideja, ki stoji za predlogom o uvedbi dneva odprtih vrat. Torej, da lahko do 

Predsedstva pride vsak, ki želi in deli svoje mnenje, znanje, izkušnje o določeni tematiki. Pove, da bo tam 

na voljo za vsa vprašanja in odprt za vse pobude tudi s Študentskega organizacije Iskra, za katero upa, da 

bodo njeni člani eni prvih obiskovalcev dneva odprtih vrat. Na vprašaje glede študentske prehrane pove, 

da za enkrat sistem ne dopušča prijave ponudnikov izven univerzitetnih središč. Pove, da je ŠOS v 

preteklih mandatih na tem področju naredila že ogromno pozitivnih sprememb, sam pa bo strmel, da 

sistem še naprej izboljšujejo. Na tej točki, tudi izpostavi, da se mu zdi trenutni sistem subvencionirane 

študentske prehrane zdi dober in kvaliteten, ampak, da tako kot vsaka stvar ni popoln in potrebuje 

določene spremembe oziroma nadgradnje, še posebej v segmentu privabljanja novih ponudnikov 

prehrane. Svoj govor nadaljuje z osvetlitvijo predloga glede dodatnega psihološkega pregleda. Pove, da je 

duševno zdravje med mladimi akuten problem z daljnosežnimi posledicami na življenje posameznega 

študenta, zato zahteva takojšen in odločen odziv vseh, da skupaj rešimo težavo. Pove, da si bo prizadeval, 

da bo imel vsak študent dostop do osebnega zdravnika. Pri tem izpostavi Zdravstveni dom za študente 

Univerze v Ljubljani, ki je po njegovem mnenju ena boljših sistemskih rešitev in primer dobre prakse, zato 

se bo sam zavzemal, da se jih vzpostavi tudi v drugih univerzitetnih središčih. Za dodaten psihološki 

pregled pove, da bi ga vključil v trenutni že delujoč sistem sistematičnih pregledov, ki so prostovoljni in 

brezplačni. Kandidat nadaljuje z odgovorom na vprašanje glede njegovih dosedanjih funkcij. Pove, da se v 

primeru svoje izvolitve, nedvomno poslavlja od funkcije poslanca in podpredsednika Zbora ŠOU, ki sta po 

Statutu nezdružljivi s funkcijo Predsednika ŠOS. Na zadnje še osvetli temo tujih študentov, ki je bila 

izpostavljena s strani poslanca. Pove, da se bo v primeru njegove izvolitve prizadeval, da se problematiko 

tujih študentov čim hitreje vnese na dnevni red. Pove, da gre za globijo problematiko, za njeno rešitev pa 

bi bilo potrebno složno sodelovanje vseh članov Predsedstva.  



 
 
 

/ Matej Igličar / Odpre drugi krog vprašanj. 

 

/ Peter Alojz Marn / Kandidata vpraša, kako konkretno, s katerimi dejanji, bi vršil pritisk na lokalno skupnost, 

da bi rešili bivanjsko problematiko mladih. 

 

/ Domen Vrhovnik / V svojem nagovoru izpostavi, da se v zadnjem obdobju kot velik problem študentov 
pojavlja pomanjkanje čitalniških prostorov, še posebej med izpitnim obdobjem, ko smo velikokrat primorani 
čakati več ur v vrsti, da si lahko »izborimo« svoje mesto v čitalnicah. Na tem mestu kandidatu zastavi 
vprašanje ali se bo zavzemal za povečanje in izboljšanje čitalniškim mest, ki bodo študentom olajšali študij. 
Izpostavi tudi problematiko pomanjkanja fakultetnih prostorov in vpraša kandidata, če ima kakšno 
strategijo kako bi na odločevalce pritisnili, da bi omogočili izgradnjo novih kapacitet. Na koncu ga zanima 
tudi, kakšne ime načrte za reševanje problema skritih stroškov študija, ki se odražajo preko različnih 
knjižničnih članarin in podobno. 
 
/ Luka Mihalič / Na vprašanje glede tehnik vršenja pritiska na politične odločevalce poslancu odgovori, da 

velik manevrski prostor vidi v še aktivnejšem in strokovnem delovanje znotraj različnih strokovnih telesih 

ministrstev. Glede čitalnic in fakultetnih prostorov zagotovi, da bodo na ravni Predsedstva zadevo preučili 

in skupaj prišli do smiselnega rešitve problematike. Kar se tiče skritih stroškov pove, da ta problem že 

temeljito naslavlja Zakon o urejanju položaja študentov, ki zahtevo njihovo čimprejšnjo izločitev. 

 

/ Matej Igličar /  Ugotovi, da je razprava pod to točko dnevnega reda izčrpana in na glasovanje da naslednji 

sklep; 

 

Sklep : »Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s predstavitvijo kandidata za Predsednika ŠOS.« 

ZA: 33 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 1 

 

Sklep je bil sprejet.  

 

Ad. 3 Predstavitev kandidata za Generalnega sekretarja ŠOS; 

 

/ Matej Igličar / Na govorniški oder povabi kandidatko. 

 

/ Amanda Teršar /  Poslancem se predstavi. Pove, da je svojo aktivno participacijo v študentskem 

organiziranju pričela deset let nazaj, v okviru Kluba vrhniških študentov, kjer je bila med drugim članica 

Upravnega odbora, svetnica, vodja regije... Nadaljuje, da je zadnja štiri leta delovala v okviru Predsedstva 

ŠOS, kjer je bila druga članica s strani sveta ŠOLS, in predsednica Odbora za mednarodno sodelovanje, v 

sklopu katerega je bila tudi predstavnica slovenskih študentov v Evropski študentski organizaciji (ESSU). 

Pove, da se je za kandidaturo za Generalno sekretarko ŠOS odločila, ker se ji zdi, da po večletnem 

delovanju znotraj Predsedstva dodobra pozna delovanje organizacije in njene notranje procese, hkrati pa 



 
 
ji to predstavlja nek nov izziv, pri katerem bo lahko dosegla veliko pozitivnih sprememb. Pove, da kot 

kandidatka za mesto Generalnega sekretarja svojega programa nima, saj gre bolj za organizacijsko kot 

politično funkcijo. 

 

/ Domen Vrhovnik / Kandidatki zastavi vprašanje, če njej osebno dejstvo, da ni študentka na slovenski 

univerzi predstavlja oviro pri opravljanju funkcije, in če je morda kakšna statutarna določba, ki bi 

zahtevala status študenta na slovenski univerzi za opravljanje te konkretne funkcije. 

 

/ Amanda Teršar / Poslancu odgovori, da status študenta sploh ni predpostavka za opravljanje te funkcije, 

saj gre za mesto, ki je bolj organizacijsko operativne narave. Pove, da so pogoji za funkcijo diplomska 

izobrazba, nekaznovanost, državljanstvo RS in nečlanstvo v političnih strankah. 

 

/ Matej Igličar / Ugotovi, da ni dodatnih vprašanj, in da je razprava izčrpana, zato na glasovanje da 

naslednji sklep; 

 

Sklep : »Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s predstavitvijo kandidatke za Generalno sekretarko 

ŠOS.« 

ZA: 34 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Ad. 4 Poslanske pobude in vprašanja; 

  

/ Kevin Mekicar / Študentskemu zboru izpostavi problem financiranja ŠOVZ-jev preko sistema t.i. dvanajstin. 

Pove, da njihovi organizaciji tovrstni sistem povzroča veliko težav, saj jim onemogoča izvedbo večjih 

dogodkov v prvih mesecih koledarskega leta. Izpostavi, da ne razume, zakaj se kljub sprejetemu proračunu 

in finančnemu načrtu ta sredstva ne morejo sprostiti v večji meri oziroma v enem nakazilu, saj bi to močno 

olajšalo načrtovanje in izvedbo projektov. 

 

/ Klemen Petek / Poslancu se zahvali za zastavljeno vprašanje in pove, da je v preteklosti že velikokrat prišlo 
do podobnih težav, zato so tudi sami želeli spremeniti sistem z uvedbo dvoletnega proračuna. Doda, da po 
tem, ko bo s strani ŠOU prišlo do odziva na ugotovitve Računskega sodišča in bo prišlo do uvedbe novega 
proračuna, bodo tudi tovrstne težave odpravljene. Pove, da razume problem, in da se tudi njemu zdi 
trenutni sistem popolnoma brezsmiseln, saj onemogoča izvedbo večjih dogodkov v začetnih mesecih 
koledarskega leta. Na koncu neodvisno od odgovora na poslansko vprašanje poslancem pove, da je v 
preteklih dneh ŠOS oddal zakonsko pobudo v okviru ZUPŠ-2, katero je v nekaj dnevih podpisalo več kot 
15.000 študentk in študentov. Na kratko predstavi predlagane ukrepe in poslance pozove h oddaji svojih 
podpisov, hkrati pa pohvali vse strukture ŠOU, ki so z marljivim delom in s končnim številom zbranih 
podpisov v zadnjih dneh pokazale na veliko efektivnost delovanja same organizacije. 
 



 
 
Ad. 4 Razno; 

 

/ Matej Igličar / Poslance povpraša, če ima kdo željo po razpravi pod točko razno. Ker ni odziva ugotavlja, 

da je 11. seja Študentskega zbora 19.51 zaključena. Zahvali se vsem poslancem in poslankam za udeležbo 

in sodelovanje. 

 

 

Ljubljana, 20. 4. 2024 

 

 

         Zapisnik napisal:        Zapisnik potrjuje: 
 
Tajnik Študentskega zbora     Predsednik Študentskega zbora 
 

ŠOU v Ljubljani              ŠOU v Ljubljani 
 

Oskar Škulj          Matej Igličar 
 


